
   

Møtereferat 

Holviga ungdomsskole 
 

Referat fra: Samarbeidsutvalget (SU) 

Dato: 23. mai 2024 

 

Tilstede: 

Hedda O. Nøstvik(Elev), Charlotte Ugland(Elev), Katrine Laurendz(Pedagog), Kirsti V. 

Røssland(Pedagog), Tove Terjesen(Miljøarbeider), Anders E. Krakstad(FAU), Tor Helge 

Olsen(kommunen), Ellen Beate Martinsen(FAU), Gunnar E. Gundersen(Politiker) 

 

Saksliste: 

1. Elevrådet – dette jobber vi med.  
-BUK: Fordeling av penger, 50 000,- kr som kan søkes om 
-Oppdatering av utbyggingen på barneskolen 
- «Syden» 
- Klimagassutslipp i kommunen. De unge kommer med forslag om å redusere 
klimagassutslipp 
-Avslutning for 8.-9. trinn i kantina, opplegg 
-8.trinn: Solrik, overnattingstur, tur til golfbanen, jobbskygging, 58 grader nord, felles 
aktivitetsdag, Groos 
-9. trinn: Muntlig tentamen, overnattingstur for friluftslivsgruppa, bilprosjekt, 
arbeidsuke, sykkeltur til Grefstadvika, aktivitetsdag, rydde/vaske/innlevere bøker 
10. trinn: Overnattingstur, muntlig vurderinger, kino, rydding av bøker, uke 24- 
muntlig eksamen, avspaserer noe, avslutningsfest onsdag 19. juni på 
Apotekergaarden 

 
2. FAU – dette jobber vi med 

-Gjennomgang av sakslista 
-Språkbruk blant elevene. Ikke så mye nå lenger, sier elevene. Legger ikke merke til 
noe 
-Lite inne i timene, sier lærerne 
-Endrer seg etter hvilke miljø elevene er i 
-Hvordan en snakker til og om hverandre kan være et problem 
-El-sigaretter/ /snus/hasj på skolen. Ikke et stort problem, noen få bruker snus og el-
sigarett. Vet ikke om noen form for hasjbruk på skolen 
-Annerledes ungdomsspråk(bitches, horer etc) 
 

3. Politiker – informere SU om aktuelle saker 
-Reddet 8 stilinger i går. Frivoll legges ned. 
-Dramatisk (fra kommunedirektøren) angående økonomi 
-Vikarbruk må ned 
-Oppvekst trenger 45 mill mindre om 10 år, helse 110 mill mer 



   

-Tøft å drive skole i Grimstad  
-Flytte elever fra Frivoll til Landvik, Jappa og Holviga barneskole 
-Skal bevare Frivolltomta, den gule bygningen drives videre som en del av Jappa 
skole 
-Jappa 1.-2. trinn er det plass til 
-Kommunedirektøren ønsker Tjenesteledere, men det er lagt på is. 
 

4. Rektor – informasjon om den økonomiske situasjonen  
-Mobilhotell fungerer bra 
-Drivhus er kjøpt inn. Monteres mai måned 
-Økonomien på HUS er god, + 300 000,-kr 
-Økonomi kommunale skoler/private skoler-spes.ped. Urettferdig at private skoler får 
midler til dette utenom rammen 
-Gjesteelever. Er et økonomisk pluss for skolen 
-Konkurranse mellom DRUS/HUS. HUS «mistet» 17 elever. 
 

Ref: Tor Helge Olsen 


